



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 13:e augusti 2025 kl. 17:00

Plats: Styret, Lilla Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Matilda Svensson [MS]
Vice ordförande: Melker Andersson [MA]
Ekonomiansvarig: Carl Backstig [CB]
SAMO: Clara Carlsson Holter [CCH]
Arbetsmarknadsansvarig: Anna Fermheden [AF]
Utbildningsansvarig: Calle Åman [CÅ]
Informationsansvarig: Emilia Rickard [ER]

Föredragande:

Formalia

- §1. Mötets öppnande** [MS]
Matilda Svensson förklarar mötet öppnat kl. 17:32
- §2. Val av justeringsperson** [MS]
Mötet väljer Clara Carlsson Holter till justeringsperson
- §3. Eventuella adjungeringar** [MS]
Ninus Johansson
Razan Saadi
- §4. Godkännande av dagordningen** [MS]
Mötet godkänner dagordningen
- §5. Föregående protokoll (250530)** [ER]
Mötet godkänner föregående protokoll (250530)

Informationsfrågor

- §6. Meddelanden** [MS]
a. Ordförande
Presenterar kort genomgång av sammanträdesteknik.
Har under de senaste veckorna arbetat främst med flytten

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Clara Carlsson Holter)



genom att kontakta olika intressenter. Förberett inför uppstart av styrelsearbetet samt mottagningen.

- b. *Vice ordförande* [MA]
Mår bra, mycket jobb med lokalen. Hållt KoFOT samt SAK-möte. Haft samtal med Chalmers ansvariga om allt möjligt i lokalen och några polletter börja falla ner.
- c. *Ekonomiansvarig* [CB]
Mår bra. Har under sommaren påbörjat det dagliga arbetet. Jobbat med bl.a. Harm-kontrakt, dagliga ekonomiska frågor samt dagligt ekonomiskt arbete i form av bokföring. Hållit möte med sektionens kassörer med information samt utbildning inför budgetering i den nya systemet. Även uppdaterat ekonomisk policy.
- d. *SAMO* [CCH]
Jag mår bra. Har mer koll på min roll som SAMO inför Mottagningen och de kontakter jag kan vända mig till vid behov. Har haft en del att göra såsom SAK-möte och andra möten.
- e. *Arbetsmarknadsansvarig* [AF]
Mår bra taggad på att börja plugga igen trött på jobbet. Börjat komma igång med Harm.
- f. *Utbildningsansvarig* [CÅ]
Har haft lite kontakt med kårledningen angående uppstart av UO. Planerat och förberett för bok-loppis med SnH. Inga studenter som har hört av sig ännu angående kurser.
- g. *Informationsansvarig* [ER]
Har gjort ett nytt kontaktblad som ska skrivas ut och tas med till PA. Har gjort justeringar på hemsidan, bland annat förnyat kontaktuppgifter för styret, uppdaterat utskottens sidor och gjort anpassningar med anledning av flytten till Johanneberg. Haft PR-möte där PR på H-sektionen, PR under Mottagningen,

Matilda Svensson

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Emilia Rickard

Sekreterare (Emilia Rickard)

Clara

Justeringsperson (Clara Carlsson Holter)



samt PR på Johanneberg diskuterats. Dagligt arbete.

Beslutsfrågor

§7. Inval

[MS]

- Valberedningen

- Robin Juelsgaard Nilsson

Beslut: Mötet beslutar att bordlägga.

§8. Beslut om HKex namn

[MS]

- Vanilja - Annie Phan
- Beanie - Alice Wallander
- Bolt - Hugo Larsson
- Lulu - Luna Ramazan
- Mögel - Ivar Sundström
- RRemy - Amer Wafi
- Bussen - Hampus Gull-Åhlund

Beslut: Mötet beslutar att godkänna ovanstående namn.

§9. Äskning DKV - Ny banderoll

[MS]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet, med motivering av att det saknas information om huruvida banderollen har tryck på båda sidor samt om den är vindgenomsläpplig. Dessutom saknas kostnad för moms och frakt.

§10. Äskning DKV - Flakmoped

[MS]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet, på grund av att priset inte stämmer överens. Dessutom finns flera frågor kring förvaring, försäkring och underhåll.

§11. Äskning DKV - Renoveringsmaterial

[MS]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen, men inte i sin helhet. Mötet beslutar att godkänna skummaddras och rollers (väggfärg) till ett justerat belopp på 1873,8 kr.

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Clara Carlsson Holter)



§12. Äskning DKV - Tält [MS]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet, då det finns mer lämpliga alternativ på tält.

§13. Äskning DKV - DKW bil [MS]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet, på grund av att annonsen är borttagen.

§14. Äskning DKV - Färg tassar [MS]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet, med motivering att det finns billigare alternativ, antalet tassar är inte motiverat, samt att det är oklart huruvida dessa får placeras ut i lokalen.

§15. Äskning DKV - Hårfärg [MS]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet, då den motstrider den ekonomiska policyn, samt att den saknar information kring hårfärgning.

§16. Äskning NollK - TV [MS]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet, på grund av att det finns billigare alternativ.

§17. Äskning NollK - Kylskåp [MS]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet, på grund av att det finns billigare alternativ.

§18. Äskning NollK - Renoveringsmaterial [MS]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§19. Äskning pHoto - Teambuilding [MS]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§20. Äskning Rustet - Kompensation förstörd mat [MS]

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet, med motivering att underlag för beräkningen av det angivna beloppet saknas.

§21. Äskning Rustet - Renoveringsmaterial [MS]

Matilda Svensson

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Emilia Rickard

Sekreterare (Emilia Rickard)

Clara

Justeringsperson (Clara Carlsson Holter)



Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§22. Äskning Rustet - Teambuilding

[MS]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§23. Äskning skHål - Inredning och kyl

[MS]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen, men inte i sin helhet.

Mötet beslutar att bevilja rumsbidraget på ett belopp om 2000 kr.

Mötet ajourneras kl. 19:47

Mötet öppnat kl. 19:57

Diskussionsfrågor

§24. Särskilda satsningar under året

[MS]

Diskussion kring förväntningar och satsningar under året.

§25. Planering för kommande styrelsemöten

[MS]

Diskussion kring kommande styrelsemöten. Mötet beslutar varannan vecka på tisdagar kl. 17:00, med möjlighet till justering.

§26. Talman

[MS]

Diskussion kring nästkommande talman. Matilda tar på sig ansvar att kontakta kandidater.

§27. Fanbärare

[MS]

Diskussion kring vem eller vilka som kan vara fanbärare. Matilda tar på sig ansvar att kontakta kandidater.

§28. Möte med PA samt önskemål om rundvandring

[MS]

Diskussion kring möte med PA, samt önskemål om rundvandring. Mål att försöka lösa en digital rundvandring innan skolstart.

§29. Utskott budget

[MS]

Diskussion kring utskott budget.

§30. Ekonomisk policy

[MS]

Matilda Svensson

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Emilia Rickard

Sekreterare (Emilia Rickard)

Clara

Justeringsperson (Clara Carlsson Holter)



Diskussion kring den ekonomiska policyn.

§31. Planering för utseende av sektionslokalen [MS]

Diskussion kring planering av utseende av sektionslokalen. Förslag att ha en upprustningsdag eller liknande, samt förslag att fråga studenter vilka önskemål de har.

§32. Regler LL [MS]

Diskussion kring regler i Lilla Lindholmen (LL). Regler för LL ska diskuteras vidare och Melker tar på sig ett extra ansvar.

§33. Uppstart ny kommité samt broderingsgruppen [MS]

Diskussion kring ny kommité samt broderingsgruppen.
Broderingsmaskinen ska försöka hämtas till Lilla Lindholmen.

§34. Ansvarig för frågor gällande LF-tältet [MS]

Diskussion kring hur frågor gällande LF-tältet ska hanteras. Mötet beslutar att ta över ansvaret över LF-tältet. Bokningar ska ske till Informationsansvarig.

§35. Profilkläder [MS]

Diskussion kring profilkläder.

Formalia

§36. Övriga frågor

Anna: Förråd eller liknande för Harm inför mässan? [AF]
Svar: Styret kan användas till förvaring.

Calle: Kommer Slottet att låsas? [CÅ]
Svar: Ja, Slottet ska få ett kodlås.

Calle: Sektionspub? [CÅ]
Svar: Man kan söka tillfälliga alkoholtillstånd.

Calle: Högtalare i Styret? [CÅ]
Svar: Härkan 2.0 finns.

Matilda Svensson

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Emilia Rickard

Sekreterare (Emilia Rickard)

Clara

Justeringsperson (Clara Carlsson Holter)



§37. Nästa möte (beslutas senare) [MS]

§38. Skvaller, dementier och känsliga ämnen [MS]
På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§39. Mötets avslutande [MS]
Matilda Svensson förklarar mötet avslutat kl. 21:47

Matilda Svensson

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Emilia Rickard

Sekreterare (Emilia Rickard)

Clara

Justeringsperson (Clara Carlsson Holter)